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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

28 Şubat 2016 tarihli yazısıdır.

Kanal 7’nin ‘İskele Sancak’ programı 
Gaziantep’te Zeugma Mozaik 
Müzesi’nde canlı yayınlandı.
İzleyemeyenler için linki veriyorum. 
İzlemenizi öneririm.
Gaziantepli, Suriye konusunda 
ne düşünüyor, yetkili ağızlardan 
öğrenebilirsiniz.
 Ben çok şey öğrendim. Bildiklerimin, 
gerçeklerle uyuşmadığını bu program 
sayesinde anladım!
Meğerse biz Suriyeliler’i ne kadar 
çok seviyormuşuz, bunu yetkililerin 
ağzından kulaklarımla duymak beni 
insani açıdan çok sevindirdi.

 Nasreddin Hoca 
fıkrası gibi!.. 
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4’TE
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Depremlerden sonra 6 kentte yaşayan sayısı, toplam 307 bin 
814 azaldı. Antep, Diyarbakır, Elazığ, Urfa ile Kilis'te nüfus arttı

6 ilin nüfusu, 307 bin 814 
geriledi, Antep’in nüfusu arttı

6 Şubat depremlerinin yaşandığı 11 ilden Hatay'ın nüfusu 141 bin 403, Maraş'ın 60 bin 818, 
Osmaniye'nin 1739, Adıyaman 30 bin 191, Adana'nın 3 bin 808, Malatya'nın 69 bin 855 kişi azaldı. 

6 Şubat 2023'te saat 04.17'de 
meydana gelen Maraş merkezli 7,7 
büyüklüğündeki depremin ardından 
saat 13.24'te 7,6 büyüklüğünde 
ikinci deprem yaşandı. Depremlerin 
üzerinden bir yıl geçti ve 
depremlerinin yaşandığı 6 ilin nüfusu 
307 bin 814 azaldı.

11 ilde milyonlarca kişiyi etkileyen 
ve yıkımla sonuçlanan depremlerde, 
merkez üs olan Maraş dışında Hatay, 
Osmaniye, cAdıyaman, Diyarbakır, 
Urfa, Antep, Kilis, Adana, Malatya ve 
Elazığ'da resmi rakamlara göre 53 bin 
537 veya 130 bin kişi öldü, 107 bin 213 
kişi yaralandı.

Sağlık çalışanlarına ve doktorlara yönelik saldırılar ve 
şiddet sürüyor. Geçen hafta Cengiz Gökçek Kadın Doğum ve 
Çocuk Hastanesi Acil Servisinde görevli Dr. Ahmet Hamdi 

Göçer, muayenesini yaptığı ve tedavisini düzenlemeye 
çalıştığı hastanın eşi tarafından saldırıya uğradı

2023’ün son 
aylarında 
Aile Sağlığı 
Merkezleri’nde 
görevli iki 
doktorun 
saldırıya 
uğramasının 
şokunu 
atlamayan 
Gaziantep, 
yeni bir doktor 
saldırısı ile 
sarsıldı. 

Ne zaman öleceğiz korkusu 
ile yaşamak istemiyoruz

Bu yıl, son 10 yılın en kötü yılı olacak

Vatandaş ev almayı 
hayal bile edemiyor

Konut kredi faiz oranlarının yükselmesi sonucunda Antep’te 2023 yılında başlayan konut satışlarında azalma 2024 yılında da 
sürüyor. Antep’te insanların ev sahibi olmasının artık hayalden öte olduğunu dile getiren Kuzey Emlak Yönetim Kurulu Başkanı 

Hasan Eryılmaz, “Bu yıl son 10 yılın en kötü yılı olacak. İyi düşünmek istiyoruz ama görünen köyde kılavuz istemez” dedi. 

2023 yılı sektör 
açısından kötü geçti

2023 yılının sektör açısından kötü 
geçtiğini kaydeden Eryılmaz, “Konut 
satışlarının düşmesinin en büyük 
nedenlerinden biri konut kredi faiz 
oranlarının yükselmesi. Bunun yanı sıra 
vatandaş paralarını bankada mevduata 
yatırdı. Son 5 yılda inşaat maliyetleri çok 
yükseldi. Dolayısıyla maliyetlerin artması 
ev fiyatlarının yükselmesine neden oldu. 
Örneğin; karı-koca aylık 60 bin lira maaş 
alsa bile 3 milyon TL’lik bir daireyi alma 
imkanları yok. Çünkü maaşlar ile konut 
fiyatları arasındaki makas açıldı” tespitini 
yaptı.

Yaşanan durgunluk 2025’in 
Haziran ayına kadar sürecek

Emlak sektörü olarak 2024 yılından 
umutlu olmadıklarını dile getiren Eryılmaz, 
“İnsanlar konut almak için çok fazla talep 
de bulunmuyor. Yaşanan durgunluğun 2025 
yılının Haziran ayına kadar devam edeceğini 
düşünüyorum. 2024 
yılı 2023 yılından 
daha kötü olacak. 
Bu saatten sonra 
konut kredilerinde 
faiz oranlarının 
gerileyeceğini 
düşünmüyorum” 
şeklinde konuştu.

SABAH SABAH 
ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

Sağlıklı kentleşme 
için toplu konuta 
ağırlık vermeliyiz

3’TE

İşçi emeklileri 
1 Kasım’dan itibaren 4 

bankadan maaşlarını alacak

İşçi emeklileri 
perişanlıktan kurtarıldı

Sosyal Sigortalar Kurumu Genel 
Müdürlüğü uygulamasının Emekli 
Sandığı tarafından da uygulanması 
isteniyor.

Sosyal Sigortalar Kurumu Genel 
Müdürlüğü, emekli işçilerin maaş 
alırken perişanlıklarını önleyen 
uygulamaya 1 Kasım’dan itibaren 
şehrimizde de başlayacak.

Büyükşehir Belediye Başkanı 
Asım Güzelbey, sağlıklı kentleşme 
ve gecekondulaşmanın önlenmesi 
için toplu konut yapımına ağırlık 
vermek istediklerini söyledi.

Güzelbey, yaptığı açıklamada, 
sanayileşme ve hızlı nüfus artışına 
paralel olarak büyük kentlerde 
insanların konut ihtiyacına karşılık 
verilmediğine dikkat çekti.

Sezondan umduğu satışı bulmayan esnaf, kömür satışlarının her yıl 
azaldığına dikkat çekti. Kent genelinde doğalgazın artmasının yanı 
sıra sosyal yardımlaşma tarafından ücretsiz kömür dağıtılması ve 
halkın alım gücünün düşmesi kömür satışlarına büyük darbe vurdu

Yıl sonuna kadar esnafın Yıl sonuna kadar esnafın 
yüzde 50’si kepenk kapatıryüzde 50’si kepenk kapatır
Gelir gider arasındaki makasın gün geçtikçe arttığı sektörde, maliyetlerin 

yükselmesi sonrasında kömürcüler bir çıkış yolu arıyor. Vatandaşın torba ile 
kömür aldığının altını çizen esnaf, sosyal yardımlaşmadan ücretsiz alınan 
kömürlerin sosyal medyadan ucuz fiyata satıldığını vurguladı. 4’TE

3 yıl için 
500-550 bin 
konut ihtiyacı 
olacak
İnşaat firmaları 
yeni projelere 
girmiyor, konutta 
sıkıntı başlayacak

Daire bazında 
verilen yapı 
ruhsat sayısı 
1.4 milyon 
rakamlarından 
520 bine kadar 
gerilemesiyle 
inşaat şirketleri 
yeni projelere 
girmiyor. 2’DE

İç hatlarda yüzde 
14, dış hatlarda 

yüzde 26 artış yaşandı
Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı’na 

bağlı Devlet Hava Meydanları 
İşletmesi (DHMİ) Genel Müdürlüğü, 
Ocak ayının hava yolu uçak, yolcu ve 
yük rakamlarını açıkladı. 4’TE

Cem evlerine laf söylemek 
kimsenin haddine değil

Tilkiler Köyü Eğitim Kültür Sağlık ve Dayanışma Dernek 
Başkanı Eren Ovayolu, MHP Milletvekili Hasan Basri 
Sönmez’in cemevleri ile ilgili sözlerine sert tepki gösterdi. 
MHP Milletvekili Hasan Basri Sönmez, TBMM İnsan 
Haklarını İnceleme Komisyonu İslamofobi ve Irkçılık 
İnceleme Alt Komisyonu'nda, “Cemevleri terör örgütlerinin 
yoğun olduğu bir yer” demişti 

Eczanede bulamayan vatandaş 
çareyi sosyal medyada arıyor

İlaç firmalarının ilaçlarını Türkiye piyasasından 
çekmesi sonrasında yaşanan ilaç krizi had safhaya 
çıktı. Eczanelerde istediği ilacı bulamayanlar çareyi 
sosyal medyada arıyor. Vatandaş, istediği ilacı 
sosyal medya aracılığıyla bulmaya çalışıyor. 4’TE

Dr. Gökhan 
Erdoğan

Hasan 
Eryılmaz

Müslüm Keklik

Eren Ovayolu
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

 Nasreddin Hoca 
fıkrası gibi!.. 

Aykut Tuzcu’nun 
28 Şubat 2016

tarihli yazısıdır

Böyle Gaziantep sevgisi olmaz!..
Cuma günü bir dostumu, 

Gaziantep’in yalnız 
Türkiye’de değil, namı 
bütün dünyaya yayılmış, 
baklavasının lezzetini ünlü 
gurme yazarların trajları 
milyonlarca olan gazete 
ve dergilerde uzun uzun 
anlattığı, ününü gerçekten 
haketmiş bir lokantasına 
götürdüm.

Normalde günün her 
saatinde iğne atsan yere 
düşmeyecek, çatal ve 
bıçak seslerinin melodiye 
dönüştüğü o muhteşem 
ambiyans beynime kazındığı 
için o gün gördüğüme 
inanamadım. Aşağıda, 
yukarıda kimsecikler, hiç 
müşteri yok. Biz tam öğle 
yemeği saatinde gitmiştik 
oysa!

 Lokanta aynı lokanta, 

baklava aynı baklava, 
kebaplar aynı kebap, servis 
aynı servis… Ama müşteri 
sayısı aynı değil!

Nerede bu müşteriler? 
Neden gelmiyorlar?

İskele Sancak programına 
çıkanlar bunun nedenini  
söylemediler. Moderatör 
defalarca sorduğu halde 
yetkililer oralı olmadı.

Lokanta sahiplerinin 
şikayette bulunmaları söz 
konusu olamazdı. Yanlış 
anlaşılırdı. Ama kentin 
sorumluları ve kanaat önderi 
olarak orada bulunanların 
bunları dile getirmeleri 
gerekirdi.

Kusura bakmasınlar, böyle 
Gaziantep sevgisi olmaz.

 İzleyemeyenler için linki 
veriyorum. İzlemenizi 
öneririm.

Gaziantepli, Suriye 
konusunda ne düşünüyor, 
yetkili ağızlardan 
öğrenebilirsiniz. 

Ben çok şey öğrendim. 
Bildiklerimin, gerçeklerle 
uyuşmadığını bu program 
sayesinde anladım!

Meğerse biz Suriyeliler’i 
ne kadar çok seviyormuşuz, 
bunu yetkililerin ağzından 
kulaklarımla duymak beni 
insani açıdan çok sevindirdi.

Doğrusu, Suriyeliler’den bu 
kadar sitayişye sözedilmesini, 
varlıklarının varlığımızla 
daha da değerli olduklarını 
yetkili ağızlardan tekrar tekrar 
duymanın, bir insan olarak 
hazzı içerisindeyim.

İyi ki varlarmış, iyi ki savaş 
olmuş da Gaziantep’e gelmişler.

Suç oranları yok denecek 
kadar az, yani aşayiş sorunu 
neredeyse yok gibi, daha ne 

isteyebiliriz ki…
 Benim şaşkınlığımı mazur 

görün, asıl şaşıran Kanal 7 
Ankara Temsilcisi, İskele 
Sancak’ın moderatörü Mehmet 
Acet oldu.

Programın ana konusu 
Suriyeliler ve UNESCO 
ödülümüz nedeniyle 
gastronomi idi.

Ama, ana tema Gaziantep’in 
reklamı oldu. Televizyon 
izleyicilerinin bu gibi 
‘kendini övme’ programlarını 
beğenmediklerini medya 
dünyasının söz sahibi dergisi 
Mediacat’teki bir araştırma 
yazısında okumuştum.

Bunu, ilgili ilgisiz bütün 
televizyon programlarında 
yapıyoruz. OSB’de kaç kişi 
çalışıyor, sıradan vatandaşlar 
bile öğrendi.

 Mehmet Acet, Suriye 
konusunda yakınmamızı 
beklerken tam tersi 
konuşmalar üzerine ne 
soracağını şaşırdı! Çünkü, soru 

akışını ona göre hazırladığı 
belliydi.

Hani Timur’un başıboş gezen 
bağlara, bahçelere büyük zarar 
veren erkek filini şikayete 
gidenNasrettin Hoca’nın 
fıkrasındaki gibi.

Hoca, Timur'un huzuruna 
geldiğinde bakmış ki arkasında 
hiç kimse yok. Bunun üzerine 
Hoca Akşehirliler’e bir 
ders vermek ister. Timur'a, 
“Efendim, biz Akşehirliler 
olarak getirmiş olduğunuz fili 
çok sevdik. Ama hayvancağız 
yalnızlıktan olsa gerek, çok 
huzursuz. Ahali bu filin dişisini 
de getirmenizi istiyor” der.

 Benim programdan 
çıkardığım yorum da bu!

500 bin Suriyeli, geride 
kalan eş, dost ve akrabalarını, 
yani bir 500 bin daha gelirse 
hepimizin memnun olacağı 
gibi bir duyguya kapılmama 
vesile oldu yetkililer!..

 https://www.youtube.com/
watch?v=HHGosL7QlAI

Kanal 7’nin ‘İskele Sancak’ 
programı Gaziantep’te Zeugma 
Mozaik Müzesi’nde canlı 
yayınlandı.

İnşaat şirketleri yeni projelerde frene 
bastı. Daire bazında verilen yapı ruhsat 
sayısı 1.4 milyon rakamlarından 520 
bine kadar geriledi. Bu düşüşün barınma 
krizini büyütmesi bekleniyor.

Türkiye, en büyük barınma krizini 
yaşarken, ruhsat sayılarındaki azalma, 
barınma krizi konusundaki endişeleri 
artırıyor. Türkiye İstatistik Kurumu’nun 
(TÜİK) verilerine göre, Türkiye’de daire 
bazında alınan ruhsat sayısı 2021’de 725 
bin 294 adetken, 2022’de 695 bin 804’e 
geriledi.

Söz konusu rakam TÜİK’in Kasım 
2023 verilerine göre geçen yılın ilk 
9 ayında 520 bin 209’da kaldı. Daire 
bazında alınan ruhsat sayısı 2017’de ise 
1 milyon 405 bin 447 adet ile 2002’den 
bu yana en yüksek seviyeyi görmüştü. 
Rakamın pandemi döneminin de altında 
kalması konut üretimindeki sıkıntının 

boyutlarını da gösteriyor.
Gayrimenkul Pazarlama ve Satış 

Profesyonelleri Derneği (GAPAS) 
Başkanı İsmail Özcan, Sözcü'den Hülya 
Keskin Oruçoğlu'na konuştu.

Özcan, geçen yıl ülke genelindeki konut 
satışının 1.2 milyon adet olduğunu, söz 
konusu rakamın neredeyse dörtte üçünü 
de ikinci el konutların oluşturduğunu 
anımsatarak, “İnsanlar ekonominin 
geldiği nokta sebebiyle yeni konut 
alamadı. Sektörde ise büyük ölçekli 
firmalar bile birkaç yıl öncesinden frene 
bastı, bazı isimler sektörden çekildi. 
Daire bazında alınan yapı ruhsatları 1.4 
milyonları bulurken, 2023’te bu rakam 
600 binlerde kalması bekleniyor. Üretim 
azlığı da konut fiyatlarının ve kiraların 
geldiği noktayı etkiledi” dedi.

“Türkiye’de konut üretimi talep bazında 
olması gereken noktada değil” ifadelerini 

kullanan Özcan, “Bu durum önümüzdeki 
iki, üç yıl içerisinde barınma krizinin 
ileri boyutlara varacağına işaret ediyor. 
Ekonominin geldiği nokta ve firmaların 
yeni projelere yönelik tutumu, dengeleri 
alt üst etti” dedi.

Özcan, geçtiğimiz yıllarda ülke 
genelindeki konut satışlarının 
genellikle yüzde 55’inin ikinci el, yüzde 
45’inin yeni konutlardan oluştuğunu 
ancak artık bu tablonun değiştiğini 
söyledi. İsmail Özcan, “İnsanlar artık 
yeni konut alamıyor. Ülke nüfusu 
da artıyor. Üretim olmayınca konut 
talebinin bir kısmı ikinci ele kayıyor. 
Konut ihtiyaç oranı da göz önüne 
alındığında 3 yıl için 500-550 bin konut 
ihtiyacı olacak. Bu açık da ne yazık 
ki ülke genelinde barınma sorunu 
tetikleyecek” dedi.

Türkiye’de konut üretiminin 

hızlandırılması gerektiğine dikkat 
çeken Özcan, “Ne yazık ki ülke 
genelinde bir çürük yapı stoku var. Bu 
stokun yenilenmesi şart. Bu süreçte 
insanlar da yeni yerlere taşınacak ve 
taşındıkları yerlerde bir kaç yıl kalmak 
zorundalar. Bunun için hızlı üretim 

gerekli. Betonarme sistemlerin inşası 
uzun sürüyor. Sektör artık alternatif 
üretimlere geçmek zorunda. Bu 
kapsamda apartmanlar da dahil olmak 
üzere çelik yapı sistemlerine geçişi 
cesaretlendirecek bir takım adımlar 
atılmalı” diye konuştu.artıgerçek

İnşaat firmaları 
yeni projelere 

girmiyor, konutta 
sıkıntı başlayacak

3 yıl için 500-550 bin 
konut ihtiyacı olacak

Daire bazında verilen yapı ruhsat sayısı 1.4 milyon rakamlarından 
520 bine kadar gerilemesiyle inşaat şirketleri yeni projelere girmiyor. 

Bahçeşehir Üniversitesi Ekonomik ve 
Toplumsal Araştırmalar Merkezi (BETAM) 
"Konut Piyasası Görünümü" raporlarının ocak 
ayı sonuçları yayımlandı.

BETAM tarafından hazırlanan "Kiralık 
ve Satılık Konut Piyasası Görünümü" 
araştırmasının aralık sonuçlarına göre, aralıkta 
Türkiye genelindeki satılık konut fiyatlarında 
yıllık artış oranı yüzde 65,1’e düştü. Kiralık ev 
fiyatlarındaki artış oranı ise yüzde 87 oldu.

Buna göre, satılık konutlarda reel fiyatlardaki 
yıllık artış oranı da ülke genelinde yüzde 

0,2'ye, Ankara'da yüzde 12,9'a geriledi. 
İstanbul'da yıllık reel fiyattaki düşüş yüzde 6,1 
olurken, İzmir'de uzun zaman sonra ilk kez 
yıllık reel fiyat azaldı.

Buna göre, satılık konutlarda reel fiyatlardaki 
yıllık artış oranı da ülke genelinde yüzde 
0,2'ye, Ankara'da yüzde 12,9'a geriledi. 
İstanbul'da yıllık reel fiyattaki düşüş yüzde 6,1 
olurken, İzmir'de uzun zaman sonra ilk kez 
yıllık reel fiyat azaldı.

Satılık konut ilan metrekare cari 
fiyatlarındaki yıllık artış oranları üç büyük 

şehirde de azalarak İstanbul’da yüzde 54,8, 
Ankara’da yüzde 86 ve İzmir’de yüzde 64 oldu. 
Ortalama satılık konut metrekare fiyatları 
İstanbul'da 36 bin 111 TL, Ankara'da 19 bin 
608 TL ve İzmir'de 29 bin 404 TL oldu. 

Böylece rapordaki metrekare fiyatları baz 
alındığında 100 metrekarelik bir konutun 
ortalama satış fiyatı İstanbul'da 3 milyon 
611 bin TL, Ankara'da 1 milyon 960 bin TL, 
İzmir'de ise 2 milyon 940 bin TL oldu.

Satılık konut ilan sayısı hem ülke genelinde 
hem de 3 büyükşehirde azaldı. Satılık konut 

arzı aralıkta önceki aya göre ülke genelinde 
yüzde 4,8, İstanbul'da yüzde 4,5, Ankara'da 
yüzde 2,5, İzmir'de ise yüzde 6,9 düştü.

Reel kira artışı yavaşlıyor
Türkiye genelinde ortalama kiralık konut 

ilan metrekare fiyatındaki yıllık artış oranı 
aralıkta yüzde 87’ye geriledi. Ülke genelinde 
ortalama kiralık konut ilan metrekare fiyatı 
132,7 TL oldu. Yani ülke genelinde 100 
metrekarelik ortalama bir konutun fiyatı 13 
bin 270 TL oldu.

Yıllık kira artış oranı İstanbul’da yüzde 

73,3’e, Ankara’da yüzde 151,6’ya, İzmir’de ise 
yüzde 113,3’e düştü. Ortalama kiralık konut 
ilan metrekare fiyatları İstanbul’da 173,3 TL, 
Ankara’da 118,2 TL, İzmir’de ise 145,5 TL 
oldu. 100 metrekarelik ortalama konut esas 
alıntığında İstanbul'da ortalama kira 17 bin 
330 TL, Ankara'da 11 bin 820 TL, İzmir'de 
ise 14 bin 550 TL oldu. Rapora göre, Türkiye 
genelinde enflasyondan arındırılmış reel 
kirada yıllık artışlar uzun süredir azalıyor. 
Yıllık reel kira artışı aralıkta kasıma göre 4,8 
puan azalarak yüzde 13,5'e geriledi. T24

Konutta yüzde 65,1 Konutta yüzde 65,1 
kirada yüzde 87 artış oldukirada yüzde 87 artış oldu

BETAM'a göre, 2023 aralık ayında satılık konut 
fiyatlarında yıllık artış oranı yüzde 65,1 olurken kiralık ev fiyatları da yüzde 87 arttı
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Sosyal Sigortalar Kurumu 
Genel Müdürlüğü, emekli 
işçilerin maaş alırken 
perişanlıklarını önleyen 
uygulamaya 1 Kasım’dan 
itibaren şehrimizde de 
başlayacak.

Daha önce bildirdiğimiz 
gibi her maaş alımlarında 
işçi emeklileri sokaklarda 
sürünüyor, günlerce Ziraat 
Bankası maaş dağıtım 
şubesinin önünde kışta, sıcakta 
kuyruklarda bekliyordu.

Yeni uygulama 1 Kasım’dan 
itibaren şehrimizde başlayacak. 
İşçi emeklileri Ziraat Bankası, 
Halk Bankası ve Emlak Kredi 
Bankası’nın 2 şubesinden 

emekli maaşlarını alacaklar. 
İşçi emeklilerinin uğrayacakları 
bankalarda şöyle belirlendi:

Emekli sicillerinin son 
numaraları 0-1-2-3 ve 4 olanlar 
Ziraat Bankası’ndan, son 
numaraları 6-7 olanlar Halk 
Bankası’ndan, son numaraları 
8-9 olan işçi emeklileri de 
Emlak Kredi Bankası’nın 
Merkez ve Pazaryeri 
şubelerinden maaşlarını 
alacaklar. Yeni uygulama işçi 
emeklilerinin perişanlığını 
önlediğinden büyük sevince 
neden oldu.

Emekli sandığından maaş 
alan emekliler için de bu tür bir 
uygulamaya gidilmesi isteniyor.

İşçi emeklileri perişanlıktan kurtarıldı

İşçi emeklileri 1 Kasım’dan itibaren
4 bankadan maaşlarını alacak

Sosyal Sigortalar Kurumu Genel Müdürlüğü 
uygulamasının Emekli Sandığı tarafından da uygulanması isteniyor.

Belediye Meclisi’nin çalışmaması nedeniyle 
SODEP bir bildiri yayınladı.

Perşembe günü toplanması gereken 
Belediye Meclisi toplantısı ANAP’taki iç 
çekişmeler nedeniyle yapılamadı. ANAP’lı 
üyeler Belediye Meclisi toplantısı yerine 
Gaziantepspor Diyarbakırspor futbol 
maçına gitti.

Belediye Meclisi toplantısı saat 14 
de Başkan Vekili Muharrem Özsever 
başkanlığında başladı. Divan katipleri daha 
göreve gelmemişti, yapılan yoklamada 
14 SODEP üyesinin geldiği tespit edildi. 
Çoğunluk bulunmadığından toplantı 
pazartesi günü saat 14 e ertelendi.

Belediye meclisinin çalışmasının 
engellenmesi nedeniyle SODEP belediye 
meclisi grubu tarafından bir kınama 
bildirisi yayınlandı. SODEP bildirisinde 
ANAP’taki iç çekişmelerin belediye meclisi 
toplantılarına yansıtılmaması gerektiği, 
bunun görevden kaçmak olduğu ifade 
edildi. Meclis toplantılarına gelmenin 
görevden kaçmak olduğu bildirilen 

açıklamada bunun Gaziantep halkına bir 
hakaret olduğu vurgulandı.

Açıklamanın sonunda ANAP’lı üyelerin 
demokrasiye, hukuk ilkelerine, belediye 
meclisinin hukuki varlığına ve halka saygılı 
olmaları istendi. Bildiri şöyle: “Belediye 
Meclisi’mizin 1984 Ekim ayı olağan 
toplantısı kamuoyunun bildiği üzere 5 
ekim 1984 günü başlamış ve bugüne dek 
2 toplantı yapmış bulunmaktadır. Meclis 
toplantılarında ilgili yönetmelik, yasa, iç 
tüzük ve usul hükümleri ANAP grubunca 
hiçe sayılarak yapılan toplantıların 
3’üncüsü 17 Ekim 1984 günü yapılması 
gerekirken ANAP’lı belediye meclis 
üyelerinin kasıtlı olarak katılmayışı sonucu 
çoğunluk sağlattırılmayarak engellenmiştir. 
Belediye meclis toplantılarının yapıldığı 
binadaki grup odalarında toplantı halinde 
bulundukları halde toplantı açılınca 
toplantıya katılmayarak binayı terk 
eden ANAP’lı belediye meclis üyelerini 
demokrasiye, meclise ve halka saygılı 
olmaya çağırıyoruz.”

ANAP’taki iç çekişme 
Belediye Meclisi’ne de yansıdı

ANAP’lı meclis üyelerinin toplantıya 
gelmemesi yüzünden Belediye Meclisi toplanamadı

Başbakan Turgut Özal cumartesi günü 
şehrimize gelecek. Başbakanla birlikte 
34 parlamenterin de şehrimize geleceği 
bildirildi.

Başbakan Özal cumartesi günü saat 
09:30’da Nurdağı il sınırında il yetkilileri 
ve yurttaşlar tarafından karşılanacak. Özal 
saat 12’de vilayet önünde halka hitaben bir 
konuşma yapacak. Daha sonra parti binasını, 
belediyeyi ve Garnizon Komutanlığı’nı 
ziyaret edecek. Saat 16’da Kahramanmaraş’a 
hareket edecek. Başbakan Turgut Özal geceyi 
Kahramanmaraş’ta geçirecek. Pazar günü de 
Elbistan-Afşin termik santralinin açılışını 
yapacak.

Başbakanın şehrimizi ziyareti nedeniyle 
Elbistan-Afşin ve Kahramanmaraş’tan da 
birkaç yüz arabalık bir grup şehrimize 
geliyor.

Başbakan Özal’a ilimiz ve belediyenin 
sorunlarıyla ilgili raporlar verilecek. İlimizin 
kalkınmada öncelikli iller arasına alınması 
istenecek.

Başbakan Özal yarın 
şehrimize geliyor

Başbakan vilayet önünde 
halka hitap edecek

KÜSGET’in çeşitli sorunlarından 
biri de ulaşım konusu. Hem de önemli 
olanlarından…

Ulaşım iyi bir düzeyde bulunmadığı 
için KÜSGET’teki iş yerleri sahipleri 
yani oradaki esnaf ve sanatkarlar bundan 
zarar görüyorlar. Örneğin otomobilini 
tamir ettiren bir kişi KÜSGET’te 

bulamadığı bir yedek parçayı şehirden 
arayıp getirecek. KÜSGET'de şimdilik 
taksi durağı, taksi yok. Olsa bile şehre 
gidiş geliş 1500 lira. Beklerse parçayı da 
aramak isterse otomobil sahibine bin 
liralık bir yedek parça 4 bin liraya mal 
olacak.

Otobüsle gidip gelmek isterse pek çok 

zaman kaybedecek. Çünkü belediye 
otobüsleri her 15 dakikada bir gelip 
gidiyor. Durağa geldiğinde kalkış 
saatine rastlamazsa yarım saat beklemek 
var. Bu durumda KÜSGET’e otobüsle 
gidip gelmek de zaman kaybından 
hem müşteriye hem de tamirciye zarar 
veriyor.

KÜSGET’e 
gidiş geliş 
kolaylaştırılmalı

Otobüs seferlerinin sıklaştırılması ve dolmuşlara müsaade edilmesi isteniyor

Güzelbey, yaptığı açıklamada, 
sanayileşme ve hızlı nüfus artışına 
paralel olarak büyük kentlerde 
insanların konut ihtiyacına karşılık 
verilmediğine dikkat çekti.

Gaziantep'te özellikle Hacıbaba 
ve Çıksorut başta olmak üzere 
gecekondulaşmanın yoğun olduğu 
bölgelerde toplu konut yapımını 
başlatmak için yoğun bir çalışma 
içerisinde olduklarını ifade etti.

Güzelbey, şöyle konuştu: “Bir 
taraftan, gecekondulaşma ve çarpık 
yapılaşmanın yoğun olduğu bölgelere 
toplu konut yapmayı düşünürken, 
bir taraftan da yeni toplu konut 
alanlarını hizmete açıp dar gelirlileri, 
uygun fiyat ile ev sahibi yapmayı 
düşünüyoruz. Örneğin, Beylerbeyi 
bölgesinde çok geniş bir alanı toplu 
konut yapımı için hazırlamaya 
çalışıyoruz. Amacımız en kısa 
süre içerisinde kentsel dönüşümü 
gerçekleştirip insanların daha 
sağlıklı ve çağdaş mekanlarda 
oturmalarını sağlayabilmek. Bu 
konuda ilçe belediyelerimiz ile 

ortaklaşa hareket ediyor ve toplu 
konut idaresi ile görüşmelerimizi 
sürdürüyoruz. Toplu konut 
konusunda önemli gelişmeler 
sağlandığını söyleyebilirim. En kısa 
süre içerisinde de bu konuda somut 
adımlar atacağız.”

Toplu konutta en büyük zorluğu 
arsa konusunda yaşadıklarını 
belirten Güzelbey şöyle devam 
etti: “Gaziantep’te hazine arazisi az 
olduğu için toplu konutta en büyük 
zorluğu arsa konusunda yaşıyoruz. 
Arsa temini konusunda işimiz kolay 
olmamasına karşın çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz. Finansman temini 
için ise toplu konut idaresiyle 
yaptığımız görüşmelerin olumlu 
sonuçlanmasını bekliyoruz.

Toplu konutta son aşama 
ise konutların yapımı konusu. 
Hedefimiz daha çok dar gelirlere 
yönelik ve 100 metrekarelik 
konutları yapıp çevre 
düzenlemesiyle birlikte sosyal 
ihtiyaçları karşılayacak mekanlarla 
donatabilmek”

Sağlıklı kentleşme için toplu 
konuta ağırlık vermeliyiz

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım Güzelbey, sağlıklı kentleşme ve gecekondulaşmanın 
önlenmesi için toplu konut yapımına ağırlık vermek istediklerini söyledi.

Bilgin, halen 3 Organize Sanayi 
Bölgesi’nde üretim yapan Gaziantep’e 
girişimciler için kurulan 4. Organize 
Sanayi Bölgesi’nin 2 yıla kadar fabrikalarla 
donatılacağına inandığını belirtti.

Gaziantep için daha şimdiden 5. Organize 
Sanayi Bölgesi’nin kuruluş hazırlıklarına 
başlanması gerektiğini ifade eden Bilgin, 
“Zaten Gaziantep'i diğer illerden farklı kılan 
özellikle girişimci insanlara sahip olmasıdır” 
dedi. 

Bilgin, Gaziantep’teki hızlı sanayileşme 
sürecinin devam edeceğine inandığını, ciddi 
ekonomik krizlerin yaşandığı dönemlerde 
dahi Gaziantepli yatırımcıların yatırım 
yapmaya devam ettiklerini vurguladı. 
Örnek sanayi siteleri, küçük sanayi siteleri 
ve 3 organize sanayi bölgesine sahip 
Gaziantep’te 4. Organize sanayi bölgesinin 
de kuruluşunun tamamlandığını kaydeden 
Bilgin, şunları anlattı: “4. Organize Sanayi 
Bölgesi mevcut 3 organize sanayi bölgesinin 
büyüklüğünde ve burada büyük ölçekli 
tesisler inşa ediliyor. 4. Sanayi bölgesinin 
alt imar çalışmaları tamamlandı, yolların 

açılması için ihale açıldı. 2 yıla kadar 
4. Organize sanayi bölgemizde sanayi 
tesisleriyle dolacak, 5. Sanayi bölgesi 
şehrimiz için önemli bir ihtiyaç haline 
gelecek. 5. Organize sanayi bölgemizi 
nerede ve nasıl kuracağımızı şimdiden 
düşünmemiz gerekir.”

Bilgin, Gaziantep’in sanayileşmede 
elde ettiği gelişmeyi turizm alanında da 
başarması için çalışmalar yürüttüklerini 
ifade ederek, dünyaca bilinen Zeugma 
mozaiklerini sergileneceği müze ek bina 
inşaatının sürdürdüğünü bildirdi. Zeugma 
Antik kentinde İl Özel İdare Müdürlüğü 
olanaklarıyla yürütülen kazının devam 
ettiğini anımsatan Bilgin açıklamasını şöyle 
tamamladı: “Zeugma mozaiklerini yerli ve 
yabancı konuklarımıza gösterebileceğimiz 
ek müze inşaatı yıl sonunda bitecek. 
Zeugma antik kentindeki kazılarda ortaya 
çıkacak eserler yöre açık hava müzesi 
haline getirilerek yerinde sergilenecek. 
Yürüttüğümüz tüm bu çalışmalarla 
Gaziantep’in turizmden de hak ettiği 
kazancı elde etmesini sağlamaya çalışıyoruz”

Turizmden hak edilen pay alınmalıdır
Vali Lütfullah Bilgin, Gaziantep’in sanayileşmeye devam 

etmekle birlikte turizmden de hak ettiği payı alacağını söyledi.

Devlet Su İşleri 20. Bölge Müdürü İsmail 
Hakkı Ertekin, 5 trilyon lira ek ödenek tahsis 
edilmesi hâlinde Kayacık Barajı’nda su tutmaya 
başlayabileceklerini bildirdi.

Ertekin, yaptığı açıklamada, Gaziantep’in Oğuzeli 
ilçesine bağlı Kayacık köyü yakınında Aynifar 
deresi üzerinde inşa edilen ve 20 bin hektar alanı 
sulayacak GAP Kayacık projesi için tahsis edilen 
ödeneğin az olması üzerine ek ödenek istediklerini 
bildirdi.

2004 yılı ödeneği 697 milyar lira olan 
proje için talep ettikleri ek ödeneğin büyük 
olasılıkla tahsis edileceğini kaydeden Ertekin, 

“Ek ödeneği yatırıma dönüştürdüğünüzde yıl 
sonundan itibaren Kayacık Barajı'nda su tutmaya 
başlayabileceğiz” dedi.

Ertekin, DSİ 20. Bölge Müdürlüğünün 
Gaziantep’te 4’ü büyük, 22’si küçük ölçekli toplam 
26 proje yürüttüğünü, projelerden 24’ünün tarım, 
1’inin enerji ve 1’inin de hizmet amaçlı olduğunu 
bildirdi.

Yürüttükleri projelerin toplam tutarının 
621 trilyon, projelere önceki yıllarda yapılan 
harcamaların toplamının 150 trilyon lira olduğunu 
belirten Ertekin, projelerin 2004 yılı ödenekleri 
toplamının 30 trilyon lira olduğunu bildirdi.

5 trilyon gelirse Kayacık 
Barajı'nda su tutulabilecek

Atak, Gaziantep'te yaklaşık 10 bin 
öğretmen bulunduğunu, bin dolayında 
da branş ve sınıf öğretmenine 
ihtiyaç olduğunu bildirdi. Öğretmen 
atamalarının sürdüğünü, atamalar 
sonrasında öğretmen açığının 
azalacağını ifade eden Atak şunları 
kaydetti: “Gaziantep’in çok göç 
alan bir kent olması nedeniyle 
derslik ve öğretmen gereksinimi 
sürekli artıyor. Derslik sorununun 
çözümünde bakanlığımızın başlattığı 
(eğitime yüzde 100 destek) projesi ve 
valiliğimizin (okulunu yap adını yaşat) 
kampanyası ile önemli mesafe aldık” 
dedi. 

Atak, “Bu arada eğitim yatırımlarına 
destekleri nedeniyle hayırseverlerimize 
teşekkür ediyorum”

Atak, 2004-2005 eğitim ve öğretim 
yılında 2’si devlet, 3’ü hayırsever 
tarafından yaptırılan toplam 128 
derslikli 5 yeni okulu hizmete 
açacaklarını bildirdi.

Fikret Atak, okulların yeni eğitim 
ve öğretim yılı öncesinde bakım ve 
onarımlarının yapılması ve diğer 
eksikliklerinin giderilmesi için İl Özel 
İdare Müdürlüğünün kendilerine 
716 milyar lira ödenek ayırdığını da 
sözlerine ekledi.

4 bin 480 derslik ve bin 
öğretmene ihtiyaç var
İl Milli Eğitim Müdürü Fikret Atak, 

Gaziantep’te 4 bin 480 derslik ve bin 
öğretmene ihtiyaç olduğunu söyledi.

Sanayi Odası Başkanı Nejat Koçer, 
yüksek girdi maliyetleri ve yüksek 
faizlerin sanayi üretiminin önündeki en 
önemli engeller olduğunu bu engellerle 
savaşmaya devam edeceklerini söyledi.

Koçer, Türkiye’nin içinde 
bulunduğu ekonomik pek çok 
sorunun çözümünde olumlu 

gelişmeler sağlanabilmesine karşın 
üretim maliyetlerinin düşürülmesi 
konusunda kayda değer bir başarı elde 
edilemediğini savundu.

İhracattan başka çıkış noktası 
olmayan Türkiye için üretim 
maliyetlerinin düşürülmesinin çok 
büyük önem taşıdığını ifade etti.

Yüksek girdi maliyetleri 
ve faizlerle boğuşuyoruz
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SAYFADEVAM 
HABERLERİ

Depremde 38 bin 901 bina 
yıkıldı, 200 bin 250 bina ağır 
hasar aldı. Depremler sonrası 691 
bin afetzede, konteyner kentte 
kalmaya başladı.

Türkiye İstatistik Kurumu'nun 
(TÜİK) Adrese Dayalı Nüfus 
Kayıt Sistemi Sonuçları verilerine 
göre, depremden etkilenen 6 ilde 
nüfus azaldı. Depremden yoğun 
etkilenen illerin nüfus artış hızı, 
negatif tarafta kaldı.

2023'te Adana'da nüfus artış 
hızı binde -1,7, Adıyaman'ın 
-48,7, Hatay'ın binde -87,6, 
Malatya'nın binde -89,9, Maraş'ın 
binde -53, Osmaniye'de binde 3 
oldu. Diyarbakır'ın nüfus artış 
hızı 2022'de binde 7,5'ten 2023'te 

7,3'e, Antep'in nüfus artış hızı 
2022'de binde 11'den 2023'te 
4,7'ye düştü.

Ağır yıkımlara neden olan 
depremler sonrası on binlerce 
kişi de farklı illere taşınıp, yeni 
hayat kurmak zorunda kaldı. 
Depremlerin merkez üssü 
Maraş'ın 2022'de 1 milyon 177 
bin 436 olan nüfusu, 1 milyon 
116 bin 618'e geriledi.

Depremde en çok yıkımın 
yaşandığı illerden Hatay'ın 
2022'deki 1 milyon 686 bin 43 
nüfusu, 2023'te 1 milyon 544 bin 
640 oldu. Osmaniye'nin nüfusu, 
1 yılda 559 bin 405'ten 557 bin 
666'ya düştü.

Adıyaman'ın 2022'de 635 bin 

169 olan nüfusu, 2023'te 604 
bin 978'e geriledi. Adana'nın 
nüfusu, 2 milyon 274 bin 106'dan 
2 milyon 270 bin 298'e düştü. 
2022'de 812 bin 580 nüfuslu 
Malatya'da yaşayan sayısı, 2023'te 
742 bin 725 oldu. Depremler 
sonrası 1 yılda nüfusu, en fazla 
azalan kent Hatay oldu. Hatay'ın 
nüfusu 141 bin 403, Maraş'ın 
nüfusu 60 bin 818, Osmaniye'nin 
nüfusu 1739, Adıyaman'ın 30 
bin 191, Adana'nın 3 bin 808, 
Malatya'nın 69 bin 855 azaldı.

Depremlerden sonra 6 kentte 
yaşayan sayısı, toplam 307 bin 
814 azaldı. Antep, Diyarbakır, 
Elazığ, Urfa ile Kilis'te nüfus arttı. 
Artıgerçek

6 ilin nüfusu, 307 bin 814 
geriledi, Antep’in nüfusu arttı

Cengiz Gökçek Kadın Doğum ve 
Çocuk Hastanesi Acil Servisinde 
görevli Dr. Ahmet Hamdi Göçer, 
muayenesini yaptığı hastanın 
eşi tarafından darp edildi. 
Yaşanan saldırı sonrasında burnu 
kırılan doktoru aynı zamanda 
muayenesini yaptığı hastanın 
kardeşi tehdit etti. 

Her gün başka bir sağlık 
çalışanı sağlık teröristlerinin 

saldırısına uğruyor
Doktora saldırıyı sert bir şekilde 

kınayan Hekim Birliği Sendikası 
Gaziantep Şubesi Başkanı Dr. 
Gökhan Erdoğan, “Her gün bir 
meslektaşımız her gün başka bir 
sağlık çalışanı sağlık teröristlerinin 
saldırısına uğruyor. Biz sağlık 
hizmeti sunarken şifa dağıtırken 
önce biz sağlıklı olmak önce biz 
hayatta olmak istiyoruz. Biz artık 
caydırıcı önlemler alınmasını 
istiyoruz” şeklinde konuştu. 

Güvenlik görevlilerinin 
desteği olmasa 

meslektaşımız belki de 
canından olacaktı

Erdoğan, “Güvenlik 
görevlilerinin desteği olmasa 
meslektaşımız belki de 
canından olacaktı. Hep sorduk 
yine soruyoruz ne zaman 
koruyacaksınız? Caydırıcı 
önlemler almak için kaç hekimin 
daha ölmesini bekliyorsunuz? 
Bir saldırgan düşünün önce 
bir hekime saldırıp burnunu 
kırıyor, yanında görev hemen 
hemşire hanıma saldırıp dudağını 
patlatıp sonra kaçmaya çalışıyor. 
Tutuklamaya çalışan kolluk 

görevlilerine muhalefet etmeye 
çalışıyor” dedi.

Saldırganın 14 ayrı 
suçtan sabıkası var

“Saldırganın 14 ayrı suç 
kaydının olup denetimli 
serbestlik ile bizim aramızda 
bulunması da işin bonusu. Bu 
nasıl bir denetimdir veya bizi bu 
kişilerden koruyacak olan nedir?” 
sorusunu soran Erdoğan, “Her 
gün bir meslektaşımız her gün 
başka bir sağlık çalışanı sağlık 
teröristlerinin saldırısına uğruyor. 
Biz sağlık hizmeti sunarken 
şifa dağıtırken önce biz sağlıklı 
olmak önce biz hayatta olmak 
istiyoruz. Biz artık caydırıcı 
önlemler alınmasını istiyoruz. 
Biz artık ne zaman öleceğiz 
korkusu ile yaşamak istemiyoruz” 
açıklamasını yaptı.

Saldırganın adli makamlarca 
tutuklanmasını talep ediyoruz

Başkan Erdoğan, “Yaşadığımız 
son olay bize tekrar hatırlattı 
hepimiz ölümle burun buruna 
çalışıyoruz. Meslektaşımıza 
saldıran bu canilerin mevcut 
mevzuatımızda bulunduğu üzere; 
CMK M.100/3-J  bendine göre 
“Sağlık kurum ve kuruluşlarında 
görev yapan personele karşı 
görevleri sırasında veya görevleri 
dolayısıyla işlenen kasten 
yaralama suçu” durumunda 
kişinin tutuklu yargılanması 
gerekmektedir. Bu maddeye 
istinaden saldırganın adli 
makamlarca tutuklanmasını talep 
ediyoruz” çağrısında bulundu. 
Haber Merkezi

Ne zaman öleceğiz korkusu 
ile yaşamak istemiyoruz

Maliyetler yükseldikçe konutların
fiyatları da artmaya devam edecek
Konut fiyatlarında herhangi bir 

düşüşün yaşanmadığını sözlerine 
ekleyen Eryılmaz, “Şu anda konut 
fiyatları stabil bir şekilde ilerliyor. 
Geçmiş yıllarda paraya sıkışan 
birisi 3 milyon liralık daireyi 2 
milyon 750 bin liraya satabiliyordu, 
şimdi ise 2 milyon liraya satabilir. 
Maliyetler yükseldikçe konutların 
fiyatları da artmaya devam edecek. 
İnşaat sektörünün en büyük 
sorunlarından birisi işçilik fiyatları. 
Vasıfsız bir eleman bile günlük 1000 
lira yevmiyeye çalışıyor. Ustalar 

ise 2 bin 500 ile 3 bin lira alıyor” 
açıklamasında bulundu.

Kooperatif sistemi yeniden 
hayata geçirilmeli

Eryılmaz, piyasaların 
hareketlenmesi içi konut kredi faiz 
oranlarının düşürülmesi gerektiğini 
sözlerine eklerken, “İnşaat sektörü 
1980 ve 1990’lı yıllarına dönmeli. 
Kooperatif sistemi yeniden hayata 
geçirilmeli. İnsanlar, kooperatifler 
aracığıyla uzun vadeli hiçbir faiz 
ödemeden ev sahibi olabilirler. 
İnşaatçılar bu şekilde çalışmalar 
yapabilirler” önerisinde bulundu. 
Haber Merkezi 

Vatandaş ev almayı 
hayal bile edemiyor

Kiralar, işçilik, vergiler ve 
diğer girdiler yükseldi

Gelir gideri karşılamadığından yıl 
sonuna kadar esnafın yüzde 50’sinin 
kepenk kapatabileceği uyarısında 
bulunan Keklik Kömürcülük 
Yönetim Kurulu Başkanı Müslüm 
Keklik, “Bir esnafın 500 ton kömür 
satışı ile ayakta durma şansı yok. 
Çünkü kiralar, işçilik, vergiler ve 
diğer girdiler yükseldi” dedi. 

Satışlarımız yüzde 50 düştü
Kömürcülerin sezondan umduğu 

satışı yapamadıklarını söyleyen 
Keklik, “Doğalgaza geçişlerin 
artması, sosyal yardımlaşmanın 

kömür dağıtması, insanların alım 
gücünün azalması satışlarımızı 
yüzde 50 düşürdü. Kömür 
fiyatlarında çok ciddi bir artış 
olmamasına rağmen satışlarımız 
her yıl düşmeye devam ediyor” 
açıklamasını yaptı.

Vatandaşın torba ile kömür alıyor
Vatandaşın torba ile kömür 

aldığını kaydeden Keklik, “Kış 
mevsiminin bitmesine 2 veya 3 ay 
kalmasına rağmen neden torba 
ile kömür aldığını sorduğumuzda 
alım gücünün olmadığını söylüyor. 
Ayrıca sosyal yardımlaşma 
tarafından dağıtılan kömürlerin kül 

oranının fazla olduğu, iyi yanmadığı 
hatta torbaların içerisinden taş 
çıktığını dile getiriyorlar. Dolayısıyla 
artık sosyal yardımlaşma kömür 
değil de para vererek esnafımızdan 
alınması teşvik edilmesi gerekiyor” 
şeklinde konuştu.

Ücretsiz kömürleri satıyorlar
Keklik, “Muhtaç aileleri yanı sıra 

hiç ihtiyacı olmayanlarda sosyal 
yardımlaşmadan kömür almışlar. 
İhtiyacı olmayan vatandaş ise 
aldığı kömürü torbaların üzerinde 
“Satılmaz” ibaresi olmasına 
rağmen satıyorlar. O nedenle 
kömür verilirken ince elenip 

sık dokunulması lazım. Bu tür 
kömürlerin kimlerin sattığı tespit 
edilmeli, gereken cezai müeyyide 
uygulanmalı” ifadelerini kullandı.

Halkımız bildiği ve tanıdığı
kömürcüden kömür alsın

Kaçak ve korsan kömür konusunda 
vatandaşı uyaran Keklik, “İnternet 
üzerinden fiyatın çok altında 
kömürler satılıyor. Vatandaşımız 
kesinlikle bunlara inanmasın. 
Çünkü bunlar hem kaçak hem 
de mağduriyet yaşayabilirler. O 
yüzden bildikleri ve tanıdıkları 
kömürcü esnafından kömür alsınlar” 
uyarısında bulundu. Haber Merkezi

Yıl sonuna kadar esnafın 
yüzde 50’si kepenk kapatır

Gaziantep havalimanı Ocak’ta 
223 bin yolcuya hizmet verdi

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı’na 
bağlı Devlet Hava Meydanları 
İşletmesi (DHMİ) Genel Müdürlüğü, 
Ocak ayının hava yolu uçak, yolcu 
ve yük istatistiklerini kamuoyuna 
duyurdu. Gaziantep havalimanı 
yılın ilk ayında hizmet verdiği yolcu 
sayısında iç hatlarda yüzde 14 dış 
hatlarda ise yüzde 26 artış yaşandı. 

2023’ün ocak ayında iç hatlarda 
173 bin 455 dış hatlarda ise 19 bin 
760 olmak üzere 193 bin 215 yolcuya 
hizmet veren Gaziantep havalimanı, 
2024’ün ocak ayında ise iç hatlarda 
198 bin 548, dış hatlarda ise 24 bin 
899 olmak üzere toplamda 223 bin 

447 yolcuya hizmet verdi. 
Ocak ayında toplam

bin 165 uçuş gerçekleşti
Geçen yılın ocak ayında iç hatlarda 

bin 616 dış hatlarda 164 olmak üzere 
toplamda bin 780 uçak trafiğinin 
yaşandığı Gaziantep havalimanında 
bu yılın ayın da ise bin 447’si iç 
hatlarda 168’i toplamda bin 165 
uçuş gerçekleşti. Uçuş trafiğinde iç 
hatlarda yüzde 10 azalma olurken 
dış hatlarda ise yüzde 2 bin yükselme 
yaşandı. Kargo, posta ve bagajdan 
oluşan yük trafiği ise 2 ton 115 
kilogram olurken, iç hatlarda bin 
201 dış hatlarda 155 olmak üzere 
toplamda bin 356 uçuş trafiği 
gerçekleşti. Haber Merkezi 

İç hatlarda yüzde 14, dış 
hatlarda yüzde 26 artış yaşandı

Biz aleviler olarak 
bu kişiden özür bekliyoruz

Ovayolu, “Ne zaman seçim zamanı gelse 
siyasiler Alevilere laf söylemeye başlıyor. 
Kendi seçmenini bir arada tutabilmek için 
oyunu arttırabilmek için çok yakışıksız 
söylemlerde bulunuyor. Bu konular siyaset 
üstü olmalı. Kimse kimsenin ibadethanesine, 
kutsal mekanlarına laf söylememeli. Bu 
sözleri söyleyenler devlet tarafından 
cezalandırılmalı ve söyleyenin özür dilemesi 
sağlanmalı. Biz aleviler olarak bu kişiden 
özür bekliyoruz. Cumhuriyet savcılığından 
bu kişi hakkında soruşturma açılmasını 
talep ediyoruz. Cem evlerine laf söylemek 
kimsenin haddine değil” dedi. 

Alevi vatandaşlar için kadın, 
erkek, fakir, zengin, sınıf ayırımı yok

Cem evlerinin sadece ibadethane değil, 
aynı zamanda barışın, kardeşliğin, birlik ve 
beraberliğin sembolü olan yerler olduğunu 
dile getiren Ovayolu, “Cem evlerinde 
sadece ibadet yapılmaz. Eğitimler, kurslar 
verilir. seminerler, konferanslar, paneller 
yapılır. Her cem evi aynı zamanda bir kültür 
merkezidir. İlim, bilim yuvasıdır. Öncelikle 
insanlarımıza şunu anlatmak gerekir. Biz 
Alevi vatandaşlar için kadın, erkek, fakir, 
zengin, sınıf ayrımı yok. Bizim için herkes 
eşit. Bizler cem evine girdikten sonra can 
oluruz eşit oluruz. Bunların bilinmesi 
gerekiyor” açıklamasını yaptı. 

Aleviler, tarih boyunca ezildi,
dışlandı ve ötekileştirildi

Alevilerin, Cumhuriyet tarihi boyunca 
ezilen, katledilen dışlanan, kabul 
edilmeyen, ötekileştirilen bir yapı içerisinde 
olduğunu kaydeden Ovaoylu, “Aleviler, 
her zaman bu durumlar karşısında feraset 
içinde olmuşlardır, soğukkanlılıklarını 
korumuşlar. Cumhuriyet tarihi boyunca 
Kahramanmaraş’ta, Pazarcık’ta, Sivasta, 
Dersim’de, Çorum’da katliamlara maruz 
kalmışlar, kimi yerde yakılmış kimi yerde 
öldürülmüşler katledilmişler. Tüm bu 
olaylarda devlet görevini yerine getirememiş 
vatandaşlarını koruyamamış. Bir nevi 
olayların yaşanmasına sessiz kalmış. 
Buna rağmen aleviler düşmanlık, kin 
beslememişler ve isyan etmeden yaşamlarına 
devam etmişler” ifadelerini kullandı. 

Cem evlerine değil terörist
iki küskün bile giremez

Tilkiler Köyü Eğitim Kültür Sağlık ve 
Dayanışma Dernek Başkanı Eren Ovayolu, 
konuşmasını şöyle tamamladı: “Dün 
yapılan katliamlar bugün itibar suikastı 
olarak devam ediyor. Cem evleri ile terör 
kelimesinin yan yana gelmesi bugüne 
kadar mümkün olmadı. Bugünden sonrada 
mümkün olmayacak. Aleviler bu topraklarda 
yüzyıllardır yaşıyor ve yaşamaya devam 
edecek. Aleviler bu ülkenin sigortası. Cem 
evleri Alevilerin ibadethaneleri, bilim ve 
kültür merkezleri. Cem evlerinde yapılan 
cemler başlamadan önce insanların 
birbirine karşı olan şikayetleri, kavgalı olup 
olmadıkları sorulur. Eğer o cemde biri 
kalkar da ben şu kişiden razı değilim derse 
o cem başlamaz ve o iki kişinin barışması ve 
birbirinde razı olması istenir. Bunu neden 
anlatıyorum. Cem evlerine değil terörist iki 
küskün bile giremez.” Haber Merkezi

Cem evlerine laf 
söylemek kimsenin 

haddine değil

Geçen yıl ilaca yapılan zammı yetersiz 
bulan ilaç firmaları, Türkiye piyasasından 
ilaçlarını çekmeye başlamıştı. İsviçre 
merkezli Roche ilaç firması, ardından 
Novartis firması da ülkemizde ilaçlarını 
çektiğini açıklamıştı. Organ naklinde 
kullanılan ilacın yanı sıra göz damlası, göz 
tansiyonu, astım, KOAH, epilepsi, migren, 
Parkinson ve Alzheimer hastalıkları için 
kullanılan ilaçların da olduğu 14 ilacın 
Türkiye’de satışını sonlandırmıştı.

İlaçta yaşanan kriz artık su yüzüne 

çıkmaya başladı. Vatandaş, bir ilacı 
bulabilmek için eczane eczane dolaşıyor. 
Ancak bulamayınca çareyi sosyal 
medyadan arıyor. Vatandaş, istediği ilacı 
sosyal medya aracılığıyla bulmaya çalışıyor. 

Bir sosyal medya kullanıcısı, yaptığı 
paylaşımda “Çocuğum için ilaç lazım. 
Fakat Türkiye’de yok, sadece İran’da var. 
İran’da işi olan var mı yardımcı olur 
musunuz” sözleri ülkemizde yaşanan ilaç 
yokluğunu bir kez daha gözler önüne serdi. 
Haber Merkezi 

Eczanede bulamayan vatandaş 
çareyi sosyal medyada arıyor Aile ve Gençlik Fonu'na ilişkin 

yönetmelik, Resmi Gazete'de 
yayımlanarak yürürlüğe girdi. 
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı 
Mahinur Özdemir Göktaş, başvuru 
tarihini 15 Şubat olarak açıkladı. 
2 yıl geri ödemesiz 150 bin TL 
tutarındaki kredi 48 ay vadeli 
olacak.

AKP'li Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla Resmi 
Gazete'de yayımlanan yönetmelikle, 
Aile ve Gençlik Fonu'nun çalışma 

usul ve esasları, fonun kaynakları 
ile fondan yapılacak kaynak 
aktarımlarına ilişkin hususlar 
belirlendi.

Hazine ve Maliye Bakanlığına 
bağlı kurulan Fon ile aile 
müessesinin güçlendirilmesi, 
gençlerin sosyal risklere karşı 
korunması ve gelişimleri ile 
girişimlerine destek sağlanması 
amaçlanıyor.

Aile ve Gençlik Fonu Yönetim 
Kurulu, Hazine ve Maliye Bakan 

Yardımcısı Başkanlığında, Aile ve 
Sosyal Hizmetler Bakan Yardımcısı, 
Gençlik ve Spor Bakan Yardımcısı, 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan 
Yardımcısı ile Sanayi ve Teknoloji 
Bakan Yardımcısı olmak üzere beş 
kişiden oluşacak.

Fondan kaynak aktarımı yapılacak 
projeleri, aktarılacak kaynak 
tutarını, harcama programlarını 
belirlemeye yetkili olacak Yönetim 
Kurulu, ilgili mevzuat ile verilen 
diğer yetkileri kullanacak.

2 yıl geri ödemesiz 150 bin TL 
tutarındaki kredi 48 ay vadeli olacak


